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Vad blev resultatet av den dialog som skulle föras med 
landstinget och andra husläkarmottagningar? 

I april år 2016 mejlade vi alla ledamöter i KSAU och i KS för att ge information och uttrycka vår oro 
över att Jourläkarmottagningen i Alceahuset var på väg att läggas ner. Till vår glädje togs frågan upp i 
kommunstyrelsen och alla ställde sig bakom det ordförandeförslag som innebar följande; 

1) Förvaltningen fick i uppdrag att utreda förutsättningarna för vad som krävs att behålla 
jourläkarverksamheten på kvällar och helger i Österåkers kommun. 

2) Förvaltningen fick även i uppdrag att kontakta Stockholms läns landsting för att, givet bland 
annat kommunens prognosticerade tillväxt till 70 000 invånare år 2040, om möjligt 
genomföra viss förändring i ersättningsmodellen så att jourläkarverksamheten kan vara kvar i 
Österåkers kommun. 

3) Förvaltningen fick slutligen också i uppdrag att påbörja dialog med andra 
husläkarmottagningar att utöka verksamheten till att inbegripa även jourverksamhet. 

Eftersom vi inte kan erinra oss om, eller kunnat få fram uppgifter om att dessa uppdrag förvaltningen 
fått återrapporterats till kommunstyrelsen eller dess utskott, så ställer vi frågan till Michaela Fletcher 
i egenskap av kommunstyrelsens ordförande; 

Vad blev resultatet av dessa uppdrag ? 
Vad svarade landstinget? 
Vilka andra husläkarmottagningar kontaktades och vad svarade dom ? 

För Socialdemokraterna 

Ann-Christine Furustrand (S) 
Kommunalråd i opposition 


